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PROTOKÓŁ Nr 18/2021 
posiedzenia Komisji Rozwoju Powiatu,  

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 
które odbyło się w dniu 21 stycznia 2021 roku, godz.14.00  

 
Przewodnicząca Komisji           -  Agnieszka Pasek  
Protokolant                                 -  Alicja Dąbrowska 
 
Przewodnicząca Komisji dokonała otwarcia posiedzenia, w którym uczestniczyło 7 radnych 
na ogólną liczbę 7 oraz zaproszeni goście (listy obecności radnych i zaproszonych gości są 
dołączone do protokołu).  
 
Uwag do porządku nie zgłoszono został on przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 
 

1. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2021. 
 

2. Sprawy różne.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad – Opracowanie i przyjęcie planu pracy 
Komisji na rok 2021. 
 
Radni po przeprowadzonej dyskusji zaproponowali, aby do przesłanego projektu planu pracy 
dopisać następujące tematy: 

 Informacja nt. programów pomocowych realizowanych przez PUP w Radomiu – luty. 
Informację na ten temat przedstawiłby dyrektor PUP,  
 

 Informacja nt. funkcjonujących programów dotyczących ochrony środowiska – 
kwiecień. Na posiedzenie to zaproszona zostałaby dyrektor Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, która poinformowałaby o tych programach, 

  
 Informacja nt.  rozbudowy Portu Lotniczego w Radomiu – październik. Na posiedzenie 

zaproszony byłby Prezes Portu. Zaproszony byłby również dyrektora PKP, który 
powiedziałby o infrastrukturze kolei, która ma być dostosowane do potrzeb Portu, oraz 
dyrektor PZDP p. Joanna Chojnacka, która poinformowałaby o naszych drogach 
dojazdowych w kontekście budowy lotniska. Punkt ten zostanie doprecyzowany przez 
Przewodniczącą Komisji.  
 

Plan pracy Komisji na rok 2021 z dodatkowymi punktami został przez radnych przyjęty 
jednogłośnie. Stanowi załącznik do protokołu.   
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Sprawy różne.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że złożone zostały wnioski na trzy 
zadania do Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. A dotyczyły one budowy Szpitala w 
Pionkach, remontu Szpitala w Iłży i budowy sali gimnastycznej przy LO w Pionkach.  
Następnie poinformował, że w roku szkolnym 2023/2024 i w następnych latach liczba 
absolwentów klas ósmych, czyli potencjalnych uczniów do szkół średnich będzie 1/3 obecnego 
stanu.  



 2

LO w Pionkach na dzień dzisiejszy działa na 30%. W budynku LO jest 15 klas plus bardzo 
mała sala gimnastyczna. Z tej sali można byłoby zrobić aulę. Jest tam duży potencjał do 
wykorzystania jeśli chodzi o powierzchnię. Budując salę gimnastyczną z łącznikiem i 
zapleczem zostaną stworzone warunki do tego, żeby w sposób mądry, zaplanowany 
konsolidować te wszystkie kierunki, które są w „zielonym”. Jeśli propozycja nie zostanie 
zaakceptowana to podejmowanie decyzji o budowie sali gimnastycznej jest bezzasadne, nawet 
za darmo. Jeżeli propozycja byłaby zaakceptowana to od tego roku byłby remont mający na 
celu dostosowanie budynku A „zielonego” pod potrzeby szkolnictwa specjalnego. Dodał, że w 
budżecie powiatu kozienickiego jest 15 mln złotych na budowę szkoły specjalnej i to jest dla 
nas konkurencja. Należy zatem odpowiednio wcześniej stworzyć warunki dla tych 70 dzieci w 
budynku głównym, a wszystkie kierunki z „zielonego” przenieść do budynku gdzie obecnie 
jest liceum. W zielonym byłoby szkolnictwo specjalne. Za dwa lata powstałby Zespól Szkół w 
budynku liceum i jest szansa, że to przetrwa. Na sesji radni będą decydowali o wprowadzeniu 
zadania dot. budowy sali sportowej. Ma nadzieję, że uda się przekonać nauczycieli do tej 
zmiany. Nabór na „Sportową Polskę” to marzec. Aplikując do Ministerstwa musimy mieć 
projekt budowlany. Jeżeli tego nie zaczniemy do maja tego roku to na jesieni złoży wniosek o 
wycofanie tego zadania.        
 Następnie poinformował, że powiat otrzymał 3 mln złotych na budowę Centrum Opieki 
Mieszkalnej w Krzyżanowicach na I moduł. Dostaliśmy informację, że jesteśmy na liście do 
dofinansowania na dwie drogi z FIL. Będą aplikować o środki z rezerwy ogólnej na drogę z 
mostem w Pionkach. Dodał, że Burmistrz Pionek w tym roku przeznaczył 1 mln złotych na 
Szpital w Pionkach i 650 tysięcy złotych na tę drogę jako wkład własny. 
 
Więcej spraw nie zgłoszono. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 18 posiedzenie  
o godz.14.55. 
 
 
Protokołowała:                                                                            Przewodnicząca Komisji  
 
Alicja Dąbrowska                                                                             Agnieszka Pasek  
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


